
Protokół Nr VI/2024 

z sesji Rady Gminy Czyże z dnia 24 września 2024 roku, 

która odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 

Stan rady – 15 

Obecnych -15 

 

 

I. W sesji udział wzięli: 

1. Radni Rady Gminy – obecni: 

1) Białowieżec Janusz 

2) Frankowska Irena 

3) Gawryluk Krystyna 

4) Jakoniuk Jolanta 

5) Janczuk Piotr 

6) Jednoczko Wiera 

7) Romaniuk Anna 

8) Sajewska Anna 

9) Surel Jan 

10) Trofimiuk Bogusława  

11) Wawreszuk Konstanty 

12) Edyta Elżbieta Karczewska 

13) Bazyluk Dariusz  

14) Ignatiuk Iwona 

15) Paulina Korzunowicz 

 

 

2. Goście zaproszeni -  obecni: 

 inż. Jerzy Wasiluk – Wójt Gminy Czyże, 

 mgr Katarzyna Zabrocka – Skarbnik Gminy, 

 mgr Emilia Stepaniuk – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Czyżach, 

 Joanna Białowieżec - p.o. dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Czyżach, 

 mgr Mirosław Pietkiewicz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Czyżach 

 

3. Sołtysi z terenu gminy – obecni: 

1) Krystyna Wasiluk – Kuraszewo,  

2) Kiryluk Grzegorz – Rakowicze, 

3) Bazyluk Zbigniew – Leniewo, 

4) Barbara Konach – Łuszcze, 

5) Mikołaj Kupryjanowicz – Klejniki II, 

6) Chilimoniuk Jan – Morze, 

7) Jakimniuk Bazyli – Podrzeczany, 

8) Andrzejuk Jan – Sapowo, 

9) Aneta Jancewicz  – Szostakowo, 

10) Pietruczuk Halina – Kojły, 

11) Kiczkajło Jarosław - Zbucz 

 

 



 

II. Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad VI sesji Rady Gminy Czyże. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmian w budżecie gminy Czyże na 2024 r., 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czyże na lata 2024-

2033, 

c) odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) powołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

e) rozpatrzenia petycji. 

4. Przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej. 

5. Przygotowanie Szkoły Podstawowej w Czyżach do nowego roku szkolnego 

2024/2025 

6. Sprawozdanie z działalności Kierowników jednostek organizacyjnych  za 

okres  od maja 2024 r. do sierpnia 2024 r.  

7. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IV a VI sesją 

Rady Gminy Czyże.  

8. Wolne wnioski i zapytania.  

9. Zamknięcie obrad.  

 

Ad. 1 

 Otwarcia VI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy IX kadencji dokonała o godzinie 9
01

 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy - Krystyna Gawryluk. Na wstępnie powitała przybyłych na 

obrady radnych, pracowników Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych.    

 Radna poinformowała również uczestników Sesji Rady, iż obrady są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internetowej, a nagrania z sesji zamieszczone zostaną na stronie internetowej 

gminy Czyże. Uczestnictwo w sesji jest jednoznaczne z upublicznieniem wizerunku i danych 

osobowych. Stosowana klauzula została umieszczona na stronie gminy Czyże oraz na 

drzwiach Sali obrad.  

 

 Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, iż obrady są prawomocne, 

gdyż w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  Lista obecności radnych w załączeniu. 

 Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy są  zmiany do porządku obrad. Zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono.  

 

 

Ad.2 

 Przewodnicząca zakomunikowała, że przed sesją był wyłożony protokół z poprzedniej 

sesji, po czym zapytała czy są uwagi do zawartej w nim treści. 

 Uwag  do treści protokołu nie wniesiono, w związku z tym Przewodnicząca Rady 

poddała go pod głosowanie. 

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem głosowało 15 

radnych, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu  - 0. 

 Przewodnicząca stwierdziła, iż Protokół Nr V/2024 z sesji Rady Gminy Czyże z 4 

września 2024 roku został przyjęty jednogłośnie.  
 

 



Ad. 3a) 

 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Czyże na 2024 rok przedstawiła 

Pani Skarbnik Katarzyna Zabrocka. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono i poddano pod głosowanie. 

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 Przewodnicząca Rady Gminy w oparciu o wyniki głosowania stwierdziła, iż Rada 

podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr VI/34/2024 z dnia 24 września 2024 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy Czyże na 2024 rok. . 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad. 3b) 

 Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czyże na 

lata 2024-2033 przedstawiła Pani Skarbnik Katarzyna Zabrocka. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono i poddano pod głosowanie. 

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 Przewodnicząca Rady Gminy w oparciu o wyniki głosowania stwierdziła, iż Rada 

podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr VI/35/2024 z dnia 24 września 2024 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czyże na lata 2024-2033. 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad. 3c) 

 Kolejny projekt uchwały w sprawie odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy. 

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 Przewodnicząca Rady Gminy w oparciu o wyniki głosowania stwierdziła, iż Rada 

podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr VI/36/2024 z dnia 24 września 2024 r. w sprawie 

odwołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad. 3d) 

 Projekt uchwały w sprawie powołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawiła również Pani Krystyna Gawryluk – przewodnicząca.  

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 Przewodnicząca Rady Gminy w oparciu o wyniki głosowania stwierdziła, iż Rada 

podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr VI/37/2024 z dnia 24 września 2024 r. w sprawie 

powołania członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad.3e) 

 Kolejny projekt uchwały w rozpatrzenia petycji przedstawiła wiceprzewodnicząca 

Pani Jolanta Jakoniuk.  

 W głosowaniu jawnym udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 

15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 



 Przewodnicząca Rady Gminy w oparciu o wyniki głosowania stwierdziła, iż Rada 

podjęła jednogłośnie Uchwałę Nr VI/37/2024 z dnia 24 września 2024 r. w sprawie 

rozpatrzenia petycji.  
 

Ad.4 

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła protokół pokontrolny z 

przeprowadzonej kontroli dotyczącej prawidłowości zamówień publicznych w Urzędzie 

Gminy Czyże.  

 Protokół pokontrolny załączony został do protokołu.  

 

Ad.5  

  W punkcie piątym porządku obrad Przewodnicząca poprosiła Pana Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Czyżach o przedstawienie informacji dotyczącej przygotowania Szkoły 

Podstawowej w Czyżach do nowego roku szkolnego 2024/2025. 

 Informacja Dyrektora Szkoły Podstawowej w Czyżach o przygotowaniu szkoły do 

nowego roku szkolnego 20242025 w załączeniu do protokołu.  

 

Ad.6  

Realizując szósty punkt porządku obrad Pani Przewodnicząca poprosiła kierowników 

jednostek o przedstawienie sprawozdań z działalności międzysesyjnej.  

Jako pierwsza sprawozdanie  z działalności Gminnego Ośrodka Kultury złożyła p.o. 

dyrektora Pani Joanna Białowieżec. 

 Sprawozdanie załączono do protokołu jako załącznik.   

 W dalszej kolejności ze sprawozdaniem z działalności miedzy sesjami Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Czyżach  zapoznała wszystkich zebranych Kierownik – Pani 

Emilia Stepaniuk.  

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Jako ostatni w kolejności swoje sprawozdanie z działalności miedzy sesjami złożył Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Czyżach – Pni Mirosław Pietkiewicz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 7 

 Sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami złożył Wójt Pan Jerzy Wasiluk, 

informując 

 

 Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo Sołtysi, Szanowna 

Pani Skarbnik, Szanowni Państwo Dyrektorzy, Szanowna Pani Kierownik, Szanowni Państwo 

zacznę od najważniejszej choć niedocenianej inwestycji, która była realizowana z programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich, którą udało się szczęśliwie zakończyć i najważniejsze, 

złożyliśmy wniosek końcowy o rozliczenie jej czekamy na weryfikację tego wniosku. W 

programie rozwoju, przypominam w programie Rozwoju Obszarów Wiejskich, a mówię 

oczywiście o inwestycji, która polegała na przebudowie stacji uzdatniania wody w Klejnikach. 

Ta inwestycja opiewała na kwotę ponad 4 milionów 400 tysięcy złotych. W tą ostatnią 



niedzielę miało miejsce wydarzenie polegające na otwarciu tego miejsca dla wszystkich 

zainteresowanych, każdy kto był spragniony wiedzy o nowoczesnej stacji uzdatniania wody 

mógł ją naocznie zobaczyć. Dziękuję, Ani Sajewskiej, Panu Piotrowi Filimoniukowi za pomoc  

w zorganizowaniu Dnia  Otwartego. Dziękuję Paniom  Radnym, które uczestniczyły. To miłe z 

Waszej strony, że jesteście zainteresowani inwestycją kluczową inwestycją w tej części Gminy 

biorąc pod uwagę, że stacja uzdatniania wody w Klejnikach  tej przebudowy wymagała 

prawdzie. Woda cały czas płynęła, ale jej stan techniczny zmusił nas ostatecznie do podjęcia 

odważnej decyzji o przeprowadzeniu gruntownej przebudowy. To nam się udało przypominam 

kwota ponad 4 milionów 400 tysięcy  środków pochodziło  z programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich mam nadzieję, że te środki otrzymamy jestem wręcz o tym przekonany, że je 

otrzymamy. Pozostałe środki ze specjalnego programu rządowego i w rezultacie  do tej 

inwestycji nie dokładamy.  Przypomnę tylko państwu, że wcześniej udało nam się zrealizować 

podobną inwestycję czyli udało nam się przebudować stację uzdatniania wody w Czyżach za 

kwotę znacząco niższą. Ale to były nieco inne czasy za kwotę dwóch milionów 700 tysięcy. 

Tam dołożyliśmy 65 tysięcy własnych środków pozostałe pochodziły z różnych źródeł o 

większość z programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Szanowni Państwo,  jeżeli mówimy o 

inwestycjach, a informuję, iż one wciąż niektóre trwają i są przez nas szczegółowo 

monitorowane, niektóre pomału dobiegają końca, niektóre chociażby tak jak inwestycja w 

ramach Kreatywnej Wsi Programu Urzędu Marszałkowskiego zostaje nieco przedłużona. 

Mam na myśli świetlicę wiejską w Kamieniu. A to ze względu na to, iż Urząd Marszałkowski 

zwrócił się do nas z prośbą o wykorzystanie pełnej puli środków czyli w sumie 30 tysięcy 

złotych dotacji. Przypomnę tylko, że inwestycja polegała na wykonaniu instalacji 

fotowoltaicznej, zainstalowaniu pomp ciepła, a dodatkowo jeszcze w ramach tych 

dodatkowych środków wymienimy lampy oświetleniowe, przejdziemy na energooszczędne 

ledowe. Szanowni Państwo skoro mówię o świetlicach to pragnę przypomnieć Państwu, że 

dobiega remont świetlicy w Kamieniu i w Kuraszewie. Trwa remont świetlicy w Czyżach 

jeszcze chwilę to potrwa.  Proszę się nie niepokoić na pewno, na pewno inwestycje zostaną w 

terminie zrealizowane. A skoro mówię o świetlicach Szanowni Państwo, to nie mogę pominąć 

świetlicy w Zbuczu, która jest realizowana w ramach innego zadania. Złożyliśmy również i to 

jest też ważna informacja żeby zamknąć już definitywnie montaż instalacji fotowoltaicznych i 

pomp ciepła to złożyliśmy wniosek o zwiększenie mocy przyłączeniowej w świetlicy wiejskiej 

w Kojłach, złożyliśmy oczywiście ten wniosek do PGE Szanowni Państwo. Inwestycje 

drogowe też dobiegają końca wczoraj w tym ostatnim etapie były budowane zjazdy na 

odcinku Kojły-Lady za chwilę powstaną pobocza. Ta inwestycja wszystko na to wskazuje, że 

wkrótce dobiegnie końca i mam nadzieję, że zostanie również rozliczona a skoro mowa o 

drogach Szanowni Państwo przypomnę, iż Jesteśmy w trakcie przygotowań. Umowa już jakiś 

czas temu została podpisana do modernizacji czy remontu odcinka Śliwowo. Przypominam 

Państwu Śliwowo- Lady, śliwowo -Kolonia kliniki- Kolonia śliwowo i Kolonia Buryckie, to w 

ramach  remontów odcinków dróg warto też wspomnieć o tych odcinkach, które jeszcze nie 

były budowane, a do których się przygotowujemy złożyliśmy stosowny wniosek nieco to 

potrwa Szanowni Państwo, a przypominam, że przygotowujemy dokumentację na kilka 

odcinków dróg gminnych. Zacznę od odcinka Sapowo, złożyliśmy do Wód Polskich do 

Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie wniosek o zaopiniowanie Operatu 

Wodnoprawnego i wydanie pozwolenia wodnoprawnego to niestety chwilę potrwa to jest 

proces, który niestety wymaga  czasu to jest warunek. Później już zamknąć tą dokumentację i 

złożyć kolejny stosowny wniosek do Starostwa Powiatowego o wydanie pozwolenia, 

zezwolenia na inwestycje na realizację inwestycji drogowej bo realizujemy tą inwestycję 

będziemy realizowali w ramach zridu przypomnę Państwu, że dokumentacja jest dosyć 

kosztowna ponad 140 zł i to jest dopiero początek wydatków. Jeszcze czeka nas uregulowanie 

kwestii własnościowych prawie 40 nieruchomości do wykupienia nie wiem na jaką kwotę to 



będzie opiewało, ale takie szacunki na pewno Starostwo Powiatowe przeprowadzi i wtedy 

będziemy musieli mam nadzieję, że wszyscy właściciele się godzą, oby nie doszło do sytuacji, 

w której będziemy musieli negocjować tak, tak Proszę Państwa. Tak wygląda sytuacja jeżeli 

chodzi o pozostałe dokumentacje. Ja na bieżąco to kontroluję. Wciąż jeszcze mamy problem z 

odcinkiem w Kuraszewie. Pozostałe odcinki akurat rozpoczęliśmy, czy projektant rozpoczął 

ten proces wnioskujący o wydanie map zasadniczych, które są niezbędne do opracowania 

dokumentacji na poszczególne fragmenty. Szanowni Państwo ja w tym okresie uczestniczyłem 

W posiedzeniach Euroregionu Puszcza Białowieska może to posiedzenie było mniej istotne, 

Ale udział w spotaiu lokalnej grupy działania Puszcza Białowieska oceniam jako bardzo 

istotny, A to dlatego, że podejmowaliśmy  harmonogram dotyczący składania wniosków 

aplikacyjnych, co bardzo mnie interesuje, ponieważ przygotowujemy się do programu do 

działania rewitalizacji w odpowiednim czasie przygotować wniosek aplikacyjny na 

zagospodarowanie terenu przy świetlicy wiejskiej w Szostakowie, ponieważ ten Dzienny Dom 

Pomocy ja mówię świetlica, a w zasadzie powinienem mówić Dzienny Dom Pomocy w 

Szostakowie zostanie mam nadzieję uruchomiony, bo również staramy się o ośrodki finansowe 

o czym nie wspomniała Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej ale ja o tym 

wspomnę bo będziemy chcieli ponownie sięgnąć po środki tym razem zwiększyć liczbę 

pensjonariuszy z 12 do osób 15, ale żeby pobyt w tym domu był bardziej atrakcyjny to musimy 

bardzo poważnie rozważyć zagospodarowanie tego terenu. Swego czasu przygotowaliśmy 

projekt zagospodarowania, bardzo atrakcyjne miejsce w przyszłości mam nadzieję powstanie, 

z którego nie tylko pensjonariusze będą korzystać ale inni zainteresowani. Napewno 

mieszkańcy Szostakowa  którzy co jakiś czas przypominają mi zadając pytanie o 

zagospodarowanie miejsca. Szanowni Państwo uczestniczyłem w dożynkach Wojewódzkich 

Gratuluję, nawiązując do Pani dyrektor, Gratuluję z całego serca zespołowi Czyżowianie, 

wieniec który został nagrodzony  znajduje się za moimi plecami możecie wszyscy Państwo go 

podziwiać! Gratuluję tej odznaki. No cóż Szanowni Państwo nie zawsze można sprostać 

wszystkim oczekiwaniom, czasami intuicja zawodzi, ja przepraszam za nieobecność jeszcze 

raz, tym razem już na sesji za nieobecność w czasie odznaczania, wręczania nagród, ale 

niestety tak, tak to się niestety ułożyło Gratuluję z całego serca. Uczestniczyłem również w 

zawodach Powiatowych Ochotniczych Straży Pożarnych Szanowni Państwo zawody 

Powiatowe zawsze są dla mnie wyjątkowo bliskie wciąż pozostaje ochotnikiem strażakiem 

ochotniczej straży pożarnej w Czyżach, więc miło mi było uczestniczyć w tych zawodach, 

które zakończyły się również małym sukcesem, trzecim miejscem drużyny ochotniczej w 

Czyżach. A tak na marginesie Szanowni Państwo w czasie, w czasie niedzielnego otwarcia 

wspomniałem bo tam uczestniczyła Edyta wspomniałem o tym, że z przyjemnością mogę tym, 

którzy nie mieli okazji zobaczyć pokazać remizęo- świetlicę w Czyżach, więc uzgodniłem już 

jej otwarcie po sesji. Zainteresowani mogą się udać i ewentualnie obejrzeć to co udało nam 

się zrobić nieco innym wymiarze.W tej chwili trwają zaawansowane prace na zewnątrz 

kolorystyka pozostanie ta sama uważam, że jest właściwa więc miejsce również w Klinikach, 

o którym nie wspomniałem też będzie prezentowało się bardzo okazale a na pewno będzie 

świetną okazją do tego bo Ochotnicza Straż Pożarna w Klejnikach cały czas zwraca uwagę na 

zorganizowanie jubileuszu tej jednostki.A to dlatego, że nie byliśmy do końca do tego 

przygotowani, więc na pewno w przyszłości miejsce będzie przy remizo - świetlicy i nowa 

remizo- świetlica będzie też okazją do tego by taką uroczystość zorganizować. Uczestniczyłem 

w otwarciu biblioteki, czy raczej filii biblioteki publicznej w Ploskach. Uczestniczyłem, 

ponieważ no z gminą Bielk Podlaski sąsiadujemy, a poza tym muszę wyznać Państwu, że 

takich uroczystości nie przypominam sobie w ciągu lat to wyjątkowa sytuacja kiedy tak 

uroczyście sąsiednia gmina otwiera bibliotekę publiczną i przyznam się, że obiekt który 

wyglądał mało imponująco dziś prezentuje się bardzo okazale. Miałem okazję tam być to 

będzie bardzo interesujące miejsce dla mieszkańców Oby tylko z niego korzystali, ale to takie 



interesujące, że są jeszcze gminy, które decydują się na realizację takich dosyć odważnych 

przedsięwzięć. Gratuluję dla Gminy Bielsk Podlaski i Panu Wójtowi, czyniłem to w czasie 

uroczystości, czynię Tto również dzisiaj Szanowni Państwo. A właśnie skoro mowa jedna 

rzecz mi umknęła wspominając o sobowie zapomniałem również o czymś co swego czasu 

deklarowałem i do czego się przygotowuję.  Otóż dzisiaj już będę mógł z powodzeniem 

podpisać umowę.Wyłoniliśmy wykonawcę chociaż on już był zainteresowany jakiś czas temu, 

ale ostatecznie sfinalizowaliśmy poprzez złożenie ofert i wybraliśmy najkorzystniej, popisuję 

dzisiaj umowę na opracowanie koncepcji kosztorysów przedmiarów na zainstalowanie 

przysiółku Sapowo lamp oświetleniowych hybrydowych to będziemy chcieli zrealizować  w 

roku następnym, w tym roku przygotowujemy koncepcję, wywiązuję się z tego co 

deklarowałem Szanowni Państwo. Mam nadzieję, że niczego nie pominąłem. Aha wspomnę 

Szanowni Państwo i to jest prośba w zasadzie w zasadzie taki apel gdyby ktokolwiek był 

zainteresowany krótkoterminową pracą przy odkrzaczaniu dróg to ja bardzo chętnie kogoś 

takiego na umowę zlecenie zatrudnię, ponieważ jest kilka fragmentów, które tego wymagają 

nie udaje mi się znaleźć zainteresowanych, bo to jest niełatwe. Więc apeluję do tych, którzy 

chcieliby jakiś parę złotych z tego tytułu mieć, przepraszam powiem kolokwialnie w kieszeni, 

więc zachęcam tych, którzy by chcieli wykonać takie prace Szanowni Państwo. Chyba to 

będzie na tyle chyba niczego nie pominąłem. Aha no właśnie Szanowni Państwo Pani 

Dyrektor była łaskawa wspomnieć o wystawie ,,Strzała czasu" -  tak, tak się nazywa, 

eksponaty już można dzisiaj podziwiać oficjalne otwarcie nastąpi 26 września Pierwotnie 

mieliśmy zrobić to dzisiaj, ale nie chciałem już robić zamieszania, przesuwania i tak dalej w 

związku z tym, że przyjedzie prawdopodobnie telewizja więc woleliśmy do tego 26 o godzinie 

10.00 oficjalne otwarcie tej wystawy nastąpi. Właściwie ona miała... liczyliśmy na to, że 

będzie miała swoje miejsce w świetlicy wiejskiej ale świetlica jest w trakcie remontu, więc 

postanowiliśmy zrobić to tutaj. Myślę, że warto przyjrzeć się tym eksponatom, a zwłaszcza 

Panowie wszyscy pamiętamy z dzieciństwa łuki, które stworzyliśmy we własnym zakresie więc 

dzisiaj warto spojrzeć co na przestrzeni wieków działo się w tym obszarze. A są również 

miecze samurajskie, no właśnie... udałoby się wójtowi obciąć głowę, tak żartobliwie Szanowni 

Państwo. To chyba by było na tyle, jeżeli będą jakieś pytania to bardzo proszę, Aha Szanowni 

Państwo w związku z nieobecnością dyrektora, Pana Radnego Sejmiku województwa, 

informuję, iż umowa z wykonawcą już została podpisana. Albo za chwilę będzie podpisana i 

zapewniam Państwa, że ten odcinek drogi powiatowej z Podrzeczan do Łoknicy będzie 

realizowany w ramach tej... bez  naszego wsparcia, bo przypominam Państwu, że zdecydowali 

o przekazaniu małej kwoty na rzecz wykonania tego odcinka nie mam Szanowni Państwo, 

informacji dotyczące. Nabór dobiegł końca albo tak dobiegnie końca w funduszu dróg 

samorządowych Zarząd Dróg Powiatowych też ważna informacja. Złożył wniosek wspólnie z 

nami na remont odcinka Czyże - Podrzeczany tego fragmentu, który nie został jeszcze 

wykonany. Zobaczymy co się z nim stanie ja wstępnie również omówiłem z panem dyrektorem 

zadania, które chcielibyśmy prócz tego wspomnianego realizować w roku następnym, jednym 

z nich jest niewątpliwie być może na pewno z naszym udziałem finansowym, bo tym razem tym 

razem inaczej się nie uda...bo chciałbym kontynuować, zwieńczyć to w postaci już chodnika z 

drugiej z drugiej strony w miejscowości Kuraszewo i chciałbym tą inwestycję przeprowadzić. 

Wstępnie rozmawiałem z projektantem na wykonanie zjazdu na drogę gminną z której będzie 

korzystać gospodarstwo agroturystyczne chyba tak powinienem nazwać w Kuraszewie, o 

które właściciel o ten zjazd właściciel prosi. Tam powstaje kemping tak, tak Szanowni 

Państwo dla camperów to będzie dosyć interesujące miejsce w Kuraszewie naprzeciwko 

świetlicy i dawnego sklepu, a teraz punktu miejsca rehabilitacji więc właściciel tego miejsca 

prosi abyśmy pokusili się o wykonanie tego zjazdu. Ja warunki techniczne przebudowy już 

uzgodniłem Zarządem Dróg Powiatowych. No muszę jeszcze przygotować dokumentację to 

jest istotne żeby już zamknąć tutaj ten fragment, a byłoby dobrze bo skoro miejsce ma być 



odwiedzane przez licznych turystów, abyśmy je zwieńczyli również zakończeniem budowy 

chodnika z drugiej strony. No miejsce musi prezentować tak mi się, wydaje biorąc pod uwagę, 

że też i świetlica zupełnie innego kolorytu nabrała. Jeśli mogę tak to ująć i zupełnie inaczej 

prezentuje się niż ta wcześniej. Szanowni Państwo jeśli coś pominąłem to bardzo proszę, 

proszę o pytania. 

 

Ad.8 

 

W wolnych wnioskach i zapytaniach nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.9 

 Po wyczerpaniu porządku obrad VI zwyczajną sesję Rady Gminy Czyże 

Przewodnicząca Rady zamknęła o godz. 10
01

.  

 Transmisja z obrad sesji jest dostępna na stronie internetowej:  

https://czyze.posiedzenia.pl/? 

 

 
Protokołowała:                                                                                                                               

Przewodniczyła: 

 

Julita Sadowska                                                                                                             Krystyna 

Gawryluk      

 

 

https://czyze.posiedzenia.pl/

